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Uitgevoerde activiteiten 2022 

 
De Vereniging Dierenasiel Crailo, Streekasiel voor het Gooi en Omstreken, heeft in 

overeenstemming met haar statuten de volgende activiteiten in het jaar 2022 uitgevoerd:  

1. hulp geboden aan noodlijdende en onbeheerde dieren;  

2. de zorg op zich genomen voor dieren waarvan de eigenaar bij ons bekend is;  

3. een goed tehuis gezocht voor aan de Vereniging toevertrouwde dieren;  

4. het slechts in uiterste noodzaak op zachte wijze laten inslapen van ongeneeslijk zieke dieren;  

5. al datgene wat verder in de ruimste zin van het woord onder het vorenstaande verstaan 

wordt.  

 

Naast de dierverzorgende taken heeft Dierenasiel Crailo in 2022 haar organisatorische, 

bedrijfsmatige en wettelijke taken uitgevoerd. Er zijn diverse fondsenwervende activiteiten 

opgepakt, waaronder werving bij leden en geïnteresseerden in het werkgebied van Dierenasiel 

Crailo. De fondsenwervende activiteiten hadden onder meer betrekking op aanvulling van de 

exploitatietekorten en op de medische zorg van het individuele dier waarvan de zorg complex 

en extra kostbaar was.  

 

Ook zijn er veel dieren financieel geadopteerd. Deze worden nu maandelijks via een vaste 

bijdrage ondersteund. Dit dekt een groot deel in de algemene verzorgingskosten van de 

dieren. Geld dat de vereniging niet zelf heeft vanwege het ontbreken van overheidssubsidie. 

Het ontvangen bedrag per dier gaat daadwerkelijk naar de verzorging van dat dier in de vorm 

van voedsel en/of medische kosten.  

  



 

 

Bestuursactiviteiten 

 
In 2022 bestond het bestuur van Vereniging Dierenasiel Crailo (“Crailo”) uit Cees Boonen 

(voorzitter), Simone Lamme (penningmeester), Jan van der Moolen (secretaris) en Freek Hoek 

(personeel- en vrijwilligersbeleid, opstallen). Na de Algemene Ledenvergadering (ALV) d.d. 2 

juni 2022 is Jan van der Moolen teruggetreden als bestuurslid vanwege drukke zakelijke 

werkzaamheden in combinatie met zijn leeftijd. Wij zijn Jan veel dank verschuldigd voor zijn 

inhoudelijke en bestuurlijke bijdragen in de afgelopen jaren. Jeroen Tobé draait sinds de 

tweede helft van 2022 mee in ons bestuur en wordt in de ALV 2023 voorgedragen als nieuwe 

secretaris van ons dierenasiel. 

 

Het Crailo-bestuur heeft in 2022 acht keer vergaderd en het bestuur van Stichting Vrienden 

van Dierenasiel Crailo een keer. Verder is er de ALV geweest. Naast de formele 

bestuursvergaderingen is er veel informeel overleg geweest.   

 

In 2022 heeft ex-directeur Tjeerd Veenstra drie keer geprocedeerd tegen ons dierenasiel en 

zijn er twee hoorzittingen geweest op het Raadhuis Hilversum. Dankzij onze onvermoeibare 

(pro bono!) advocaten is zowel het kortgeding, het hoger beroep als de cassatie bij de Hoge 

Raad door ons dierenasiel gewonnen. Nu de Gemeente Hilversum heeft vastgesteld dat Tjeerd 

Veenstra definitief niet langer in de bedrijfswoning mag wonen, hopen wij zeer dat het 

hoofdstuk “Veenstra” in 2023 definitief gesloten zal worden. 

   

Ook 2022 stond weer in het teken van de fusieplannen van Crailo en de Dierenambulance Gooi 

en Vechtstreek (“DA-GV”) alsmede de oprichting van Stichting Gooische Nest, de stichting waar 

Crailo en DA-GV onder gaan vallen als de Crailo-leden hiermee instemmen. De beide besturen 

hebben samen elf keer vergaderd in 2022. Verder zijn er intensieve gesprekken gevoerd met 

de regionale politiek over de ambitieuze toekomstplannen waaronder het nieuwbouwproject. 

Helaas kost het meer tijd dan voorzien waarmee de beoogde realisatie van de nieuwbouw 

begin 2025 wellicht niet zal worden gehaald. Wij zijn overigens ontzettend gelukkig met de 

steun die wij ontvangen van de Gemeente Hilversum en hebben er alle vertrouwen in dat Crailo 

en DA-GV het gezamenlijke plan uiteindelijk realiseren. Er is hiertoe in 2022 o.a. een 

bouwcommissie ingesteld, een architect ter hand genomen en tevens zijn er werkbezoeken 

gebracht aan vergelijkbare nieuwbouwinitiatieven elders in Nederland. 

 

Sandra Verbeek, voormalig voorzitter van DA-GV, is in dit kader op 1 januari 2022 begonnen 

als parttime directeur van Crailo. Sandra verdeelt haar tijd over Crailo (25%), DA-GV (25%) en 

Stichting Gooische Nest (50%). De salariskosten worden volgens deze verdeelsleutel gedragen 

door de drie entiteiten. Het is de taak van Sandra om de organisaties te leiden naar het 

uiteindelijk doel en om de organisaties verder te professionaliseren. 

 

Crailo is financieel weer redelijk gezond. Het positieve exploitatiesaldo bedroeg in het 

verslagjaar circa € 50.000 en dit bedrag zal toegevoegd worden aan de broodnodige financiële 

reserves. Toegevoegd dient te worden dat ons asiel nog immer (te veel) afhankelijk is van 

legaten en erfenissen. Dientengevolge zal het Gooische Nest streven naar een evenrediger 

financiering door de regionale gemeenten en onze zo trouw ondersteunende particulieren.    



 

 

Het bestuur tot slot bestaat louter uit vrijwilligers en ontvangt geen vergoedingen.  

 

April 2023 namens het bestuur, 

 

Cees Boonen  

(voorzitter) 

  



 

 

Verslag van de beheerder 
 

Onze medewerkers 

Onze club dierverzorgers is stabiel en zij vormen een hecht team met elkaar. Het is prettig 

samenwerken en dit heeft niet alleen een positieve uitwerking naar onze dieren, maar ook naar 

onze bezoekers. Wij vinden het belangrijk dat iedereen zich op zijn gemak voelt en dat iedereen 

moet doen waar hij of zij energie van krijgt. Medewerkers krijgen de ruimte om zichzelf te 

ontwikkelen op vlakken waar ze sterk in zijn en nog in kunnen groeien. Zo blijft voor iedereen 

het werk uitdagend en leuk. Ook onze dieren hebben hier profijt van. Dierenasiel Crailo heeft 

acht medewerkers in dienst (7,6 FTE). Het bestuur heeft eind 2021 Sandra Verbeek per 1 januari 

2022 aangesteld als nieuwe directeur waarbij zij ¼ werkt voor onze Vereniging, ¼ voor de 

Stichting Dierenambulance en ½ voor het integratietraject van voorgenoemde organisaties. 

Stichting Dierenzorgcentrum Gooische Nest is het beoogde lichaam waarin beide organisaties 

gezamenlijk verder gaan.  Daarnaast zijn er circa zeventig vrijwilligers actief voor diverse 

ondersteunende diensten. Veel dank zijn wij verschuldigd aan onze vrijwilligsters voor het vele 

verrichte werk.          

 

Open Dag  

Dit jaar is er helaas wederom geen open dag georganiseerd. Door de enorme toestroom aan 

dieren zowel in ons asiel als ons hondenpension hebben we ervoor gekozen deze niet te gaan 

organiseren. De tijd die we daaraan kwijt zouden zijn, bleek namelijk echt nodig voor de 

intensieve zorg van al onze dieren. 

 

Samenwerkingen 

Dit jaar mochten we weer rekenen op de hulp van Dutch Celldogs. Vele asielhonden mochten 

van hen weer een training ontvangen waardoor ze sneller een nieuwe baas hebben gevonden. 

Het blijft een heel mooi concept en wij zijn Dutch Celldogs dan ook enorm dankbaar dat zij 

weer zoveel honden van ons meegenomen hebben in hun training. Dit jaar waren dat circa 35 

honden. 

 

Stichting Dierenlot heeft ons ook weer financieel ondersteund. We hebben in totaal het mooie 

bedrag ontvangen van maar liefst € 9.285,-. Daarnaast mogen wij ook regelmatig 

dierenvoeding en kattenbakvulling bij hen ophalen. Een belangrijke organisatie voor ons die 

ons goede werk royaal ondersteunt. 

 

Stichting ABRI voor Dieren hielp ons voor de vierde keer op rij met een zeer royale gift ten 

behoeve van de dierenartskosten. 

 

Hulp aan ons asiel 

Wij hebben weer ontzettend veel steun en giften mogen ontvangen van allemaal lieve 

dierenvrienden. We zijn super dankbaar voor elke gift, van voetballen tot dekens en 

handdoeken, maar ook diervoeding en andere dier-gerelateerde spullen. En vergeet ook niet 

de gulle gevers die hun energiecompensatie aan ons hebben gedoneerd. 

 



 

Veel dierenwinkels en dierenartspraktijken steunen ons regelmatig met voer dat bijvoorbeeld 

door wat voor reden dan ook goed is van kwaliteit, maar toch onverkoopbaar is. Hier zijn wij 

hen ontzettend dankbaar voor.  

 

Van Hasseltglas heeft samen met Dierenspeciaalzaak van Henten een mooie donatie gedaan 

van pallets dierenvoeding en kattenbakkorrels. Zeer welkom en bruikbaar. 

 

Sportcentrum de Biezem heeft een nachtmarathon georganiseerd. En met als opbrengst voor 

het asiel hebben deze fantastische zwemmers maar liefst € 3.503,- bij elkaar gezwommen. Hier 

hebben we mooi een deel van de rekening van kunnen betalen voor het dieetvoer voor onze 

dieren. 

 

Flextenders uit Eemnes hoorde dat wij erg verouderde computers hadden en zij hebben 

gezorgd dat wij al onze werkplekken opnieuw konden inrichten! Zo fijn en het scheelt enorm 

in de opstarttijd nu we nieuwe spullen hebben! 

 

Via een gulle anonieme donateur hebben wij een fantastisch bedrag ontvangen van maar liefst 

€ 25.000,-. Hier hebben we onze nieuwe cv-ketels van kunnen betalen die er eind vorig jaar 

mee opgehouden waren. En ook hebben we de nieuwe inrichting op het konijnenplein kunnen 

realiseren met deze gift.  

 

Onze dieren 

Het uitsluitend werken op afspraak is onze dieren goed bevallen en ook voor de verzorgers is 

dit een uitkomst gebleken. Zo hebben we meer tijd voor de zorg van onze dieren, maar ook 

meer tijd voor iemand die op zoek is naar de juiste match met een van onze asieldieren. Dit is 

een win-win situatie gebleken. We blijven daarom uitsluitend werken op afspraak.  

 

Wat wij al verwacht hadden en wat helaas ook waarheid is geworden is dat wij een grote 

toestroom hebben gekregen van dieren en dan vooral van honden die in de coronatijd als 

impuls zijn aangeschaft. In 2022 zochten zij veelal onderdak bij ons. Honden met soms (zware) 

gedragsproblemen of met medische mankementen. Tevens ook honden die uit het buitenland 

kwamen maar die na herplaatsing in Nederland niet meer op de steun van de betreffende 

plaatsende stichting konden rekenen. Veelal honden met een rugzak die wij met liefde hebben 

opgevangen.  

 

Wat we helaas ook hebben gemerkt, is dat de markt verzadigd lijkt te zijn. Er zijn zoveel honden 

in coronatijd aangeschaft dat er nog maar weinig mensen op zoek zijn naar een nieuwe 

huisgenoot hetgeen resulteert in een asiel overladen met honden. Helaas zien wij nog immer 

een toestroom van nieuwe honden en slechts een beperkte uitstroom. Zorgelijke 

ontwikkelingen! Om die reden hebben wij dan ook voor het eerst een wachtlijst moeten 

hanteren omdat wij gewoon geen kennel meer vrij hadden om een nieuw dier onderdak te 

bieden. Zodra wij een hond hebben kunnen herplaatsen, kon er pas weer een nieuwe hond 

inkomen. Ook naar het nieuwe jaar toe hebben wij nog steeds een wachtlijst en wij hopen dat 

de herplaatsingen van honden in 2023 weer aan gaan trekken.  

 



 

We hebben veel contact met andere dierenasielen en ook daar ervaren zij hetzelfde probleem, 

dus uitwisselen is helaas geen optie meer. De honden die afgestaan werden zijn geen honden 

die wij zelf eerder hebben herplaatst. De honden die wij herplaatst hebben in coronatijd zijn 

allemaal nog dolblij bij hun nieuwe bazen. 

 

Bij de katten bleef de balans stabiel met de instroom van nieuwe dieren en wat we ook weer 

konden herplaatsen.  

 

Bij de konijnen en vooral knaagdieren hebben we ook een flinke stijging gehad, maar dit kwam 

vooral door een babyboom onder het gezin hamsters wat bij ons was binnengebracht. Ook 

deze hebben wij allen weer vlot kunnen herplaatsen. 

 

Pension 

Een bijzonder jaar voor ons hondenpension kunnen wij dit wel noemen. Nadat de maatregelen 

rondom corona er af werden gehaald, stroomden letterlijk de boekingen binnen. Zoveel 

boekingen dat we al snel onze klanten moesten berichten dat wij de vakantieperiodes tjokvol 

zaten. Dit resulteerde erin dat mensen ook buiten de vakanties veelvuldig gebruik hebben 

gemaakt van ons hondenpension. Door sluiting van andere hondenpensions in onze regio en 

net daarbuiten is de druk bij ons ook toegenomen met aanvragen. We hebben echter maar 

beperkte capaciteit. We willen de zorg blijven geven die de dieren van ons gewend zijn en daar 

hoort populatiebeheersing ook bij.   

Voorheen konden wij in bepaalde periodes meer ruimte creëren door ook hondenverblijven te 

gebruiken van onze asielafdeling, maar door de drukte daar was dat dit jaar echt geen optie. 

 

April 2023, 

 

 

Rianne Steenbeek 

(beheerder) 

 

 

 

 

 



 

Asielcijfers 2022 

In onderstaande overzichten geven we inzicht in de aantallen dieren die in ons asiel zijn 

opgevangen, herplaatst en andere bijzonderheden. Daarnaast geven we inzicht in de gang van 

zaken met betrekking tot de hondenpensiongasten, slapend en dagopvang.  

Het asiel kan momenteel geen uitvoering geven aan de wettelijke taken van de regionale 

gemeenten. Maar de gemeenten hebben aangegeven deze taken in de toekomst weer aan 

Crailo te willen toevertrouwen zodra de nieuwbouw is gerealiseerd. Een en ander zal ertoe 

leiden dat we in de toekomst verwachten een grotere toestroom van asieldieren te krijgen en 

dat onze capaciteit wellicht vergroot dient te worden. Van belang is dat de gemeenten het 

dierenasiel en de dierenambulance hiervoor jaarlijks een vast bedrag per inwoner van de regio 

gaan betalen. Momenteel werken de regionale gemeenten nog met asielen in Soest, Leusden 

en Ede, hetgeen het dierenwelzijn niet ten goede komt. Vanuit dierenwelzijn en vanuit de 

verouderde opvangplekken is nieuwbouw voor het asiel van het grootste belang. Gelukkig 

voelen de gemeenten die urgentie inmiddels ook.  

 

Aanwezige dieren per peildatum: 

 Honden Katten Konijn/knaagdieren 

1 januari 2021 22 37 3 

1 januari 2022 28 49 15 

1 januari 2023 35 27 17 

 

Op 1 januari 2022 zijn we gestart met 92 dieren. Ten opzichte van 62 dieren op 1 januari 2021 

is dat in het totaal dertig opgevangen dieren meer. Wat opviel, was dat het verschil ten opzichte 

van 2021 alle diersoorten betrof die wij opvingen. 

 

Gemiddeld boden wij onderdak aan 32 honden, 43 katten en zeventien konijnen en 

knaagdieren. 

We zien in 2022 dat vooral het aantal konijnen en knaagdieren en honden gestegen is ten 

opzichte van vorig jaar. Het eerste kwartaal bij de honden begon met gemiddeld 28 honden, 

het laatste kwartaal steeg dat behoorlijk met een gemiddelde van 35 honden. Bij de katten 

bleef het jaar redelijk stabiel, wat binnenkwam werd ook weer goed herplaatst. In december 

2022 is de daling ingezet met de herplaatsingen die weer goed op gang kwamen. Een hele 

grote stijging in de knaagdieren van gemiddeld vijf keer zoveel dieren dan het jaar daarvoor. 

Dit heeft voornamelijk als reden dat wij een hamstergezin als afstand hebben binnengekregen 

met al twee nesten met jonge dieren en dat moeder alweer dragend bleek te zijn. Wij hadden 

dus uitzonderlijk veel hamsters het afgelopen jaar. 

 

 

Dieren in en uit het asiel: 

 

Binnengekomen in ons asiel 



 

 Zwerfdier Afstandsdier Retour 

na 

plaatsing 

Totaal 

Honden 10 47 8 65 

Katten 30 78 8 116 

Konijn/knaagdieren 8 39 2 49 

 

Asiel verlaten  

 Herplaatst Ingeslapen/ 

Overleden 

Retour 

eigenaar 

Totaal 

Honden 41 2 15 58 

Katten 115 7 15 137 

Konijn/knaagdieren 43 1 3 47 

 

Het aantal katten, honden, konijnen en knaagdieren dat in 2022 het asiel is binnengekomen, is 

vrijwel gelijk aan het aantal dat er weer is weggegaan.  Er zijn aanzienlijk meer dieren afgestaan 

dan voorgaand jaar. In die zin zien we ook dat er veel meer dieren herplaatst zijn. Het aantal 

dieren wat retour eigenaar is gegaan, is ook gestegen. Dit kunnen zwerfdieren zijn die weer 

herenigd zijn met hun baasje, maar we hebben ook een aantal dieren ter afstand aangeboden 

gekregen die in goed overleg weer teruggeplaatst zijn bij hun eigenaar. Het aantal retour 

gebrachte dieren naar het asiel blijft zo goed als gelijk aan het voorgaande jaar. De 

belangrijkste reden voor retour brengen van een dier was een veranderde thuissituatie door 

ziekte of werk, waardoor de verwachtingen van het dier en eigenaar niet meer bij elkaar pasten. 

Ook zitten hier voornamelijk dieren bij die een aantal jaren geleden herplaatst zijn.  

Opvallend is het aantal dieren die wij om medische redenen hebben moeten laten inslapen, dit 

waren er de helft minder dan in 2021. 

 

Aan het einde van het jaar 2021 zagen we een behoorlijke stijging van afstandsdieren die zich, 

wat wij al vermoedde, voort heeft gezet in 2022. De voornaamste reden is dat mensen minder 

thuis zijn gaan werken en ook veel mensen die in coronatijd als impuls een dier aangeschaft 

hebben en dit onderschat hebben. De gemiddelde leeftijd van de afstandsdieren ligt tussen de 

negen maanden en anderhalf jaar. En het gaat hier primair om honden. Honden die groot zijn, 

hoger in hun energie zitten en daarmee ook wat steviger zijn in gedrag. Vooral de 

herdersachtige honden zochten onderdak bij ons. 

 

Werkgebied 

Om beter inzichtelijk te krijgen waar de meeste afstandsdieren vandaan komen hebben we 

onderstaand overzicht gemaakt over de afgelopen jaren. We zien dat de meeste afstandsdieren 

uit Hilversum komen op de voet gevolgd door Huizen en Bussum. In principe werken wij regio 

gebonden en kunnen alleen dieren uit onze eigen regio onderdak bij ons vinden. Echter, maken 

we weleens een uitzondering op de regel en helpen we dan een dier in nood, ook als deze niet 

uit onze regio komt. Dit kan ook via een uitwisseling zijn met een ander asiel. We herplaatsen 

onze dieren door heel Nederland en zelfs daarbuiten. Mocht een ex-asieldier onverhoopt weer 

onderdak zoeken, dan kan deze te allen tijde weer bij ons terecht. 

  

 



 

 

Cijfers 2022  Cijfers 2021  Cijfers 2020  Cijfers 2019 

 

Aantallen binnengebrachte afstandsdieren per gemeente en per jaar 

 2022 2021 2020 2019 

         

Ankeveen 0 0 0 2 

Blaricum 6 2 4 8 

Bussum 24 7 21 28 

Eemnes 8 3 0 5 

Hilversum 59 42 54 72 

Hollandsche Rading 1 2 0 1 

Huizen 26 17 52 52 

Kortenhoef 6 2 3 5 

Laren 2 2 4 6 

Loosdrecht 5 6 3 3 

Muiden 3 4 1 3 

Muiderberg 1 1  0 1 

Naarden 8 6 5 7 

Nederhorst den Berg 2 3 1 0 

‘s-Graveland 1 0 0 1 

Weesp 5 4 4 12 

Baarn 8 6 5 5 

Overig * 17 10 26 32 

Totaal 182 117 183 243 

0

10

20

30

40

50

60

70

80

Afstandsdieren

Reeks1 Reeks2 Reeks3 Reeks4



 

 
* Overig staat voor dieren die bij ons zijn afgestaan die niet uit onze gemeentes afkomstig zijn. Dit kunnen dieren in nood 

geweest zijn die niet bij hun eigen regionale asiel terecht konden. Dit kunnen ook dieren zijn die wij via een uitwisseling 

met een andere dierorganisatie hebben verkregen of dieren die retour zijn gekomen na plaatsing en in een andere 

gemeente herplaatst waren.  

 

 

Hondenpension statistieken 2022 

 

Logerende Pensiongasten: 

Gemiddeld hebben wij in ons hondenpension 23 slapende pensiongasten. Dit is een 

behoorlijke stijging ten opzichte van vorig jaar waarop het gemiddelde aantal nog achttien 

gasten was. Enige bijzonderheden van deze categorie: 

- Per jaar is ons hondenpension 365 dagen geopend voor slapende pensiongasten. 

- Vooral in de schoolvakantieperiodes zitten we helemaal vol, maar nu ook buiten de 

schoolvakanties maken er meer honden gebruik van ons pension. 

- Bijzonder aan 2022 was dat er buiten de schoolvakanties zoveel gebruik van ons 

hondenpension wordt gemaakt. Sinds de lockdown er af is, blijven er veel boekingen 

binnen komen en moeten we vaker de mededeling doen dat wij volgeboekt zitten. 

 

Dagopvang: 

 

Aantal hond/pensiondagen 2022: 

 Kwartaal 1 Kwartaal 2 Kwartaal 3 Kwartaal 4 Totaal 

Dagopvanghonden 412 530 364 458 1.764 

Bezettingsgraad 6 8 6 7 7 

 

Gemiddeld hebben wij per kwartaal zo’n 65 dagen dagopvang in ons pension. Met de 

beschikbare ruimte van minimaal tien verblijven, betekent dit dat er elke dag gemiddeld 

zeven honden een dagje bij ons in de opvang zijn. Ten opzichte van vorig jaar is dit aantal 

gelijk gebleven. Op een aantal dagen is het enorm druk in onze dagopvang met maar liefst 

rond de zeventien honden, andere dagen zijn daarentegen veel rustiger met soms maar vier 

honden. Voor de drukke dagen hebben we inmiddels een wachtlijst voor het aannemen van 

nieuwe dagopvanghonden.  

 

Ten overvloede, de baten van ons hondenpension komen geheel ten goede aan ons 

dierenasiel!     


